



**PERBADANAN ASET KERETAPI
(KEMENTERIAN PENGANGKUTAN MALAYSIA)**

14 JULAI 2023

IKLAN PENGAMBILAN PEGAWAI KHIDMAT RAC (PKRAC)

Perbadanan Aset Keretapi / *Railway Assets Corporation* (RAC) ingin mempelawa calon-calon yang berkelayakan untuk mengisi kekosongan bagi jawatan berikut:

TARAF JAWATAN	KONTRAK
SYARAT WAJIB PERMOHONAN	i. Warganegara Malaysia; ii. Berumur antara 18 tahun hingga 40 tahun pada tarikh tutup iklan; dan iii. Kepujian Bahasa Melayu di peringkat SPM/SVM
KEMUDAHAN YANG DITAWARKAN	i. Cuti Rehat ii. Cuti Sakit iii. Caruman KWSP iv. Elaun Lebih Masa v. Tuntutan perubatan dan parkir vi. Perlindungan insurans

BIL.	JAWATAN & SYARAT KELAYAKAN	DESKRIPSI TUGAS & KEMAHIRAN	GAJI SEBULAN (RM)	KEKOSONGAN
1	<p>Jawatan: Pegawai Khidmat RAC 41 (PKRAC 41)</p> <p>[Jurutera Mekanikal]</p> <p>Syarat Kelayakan: Memiliki Ijazah Sarjana Muda Kejuruteraan Mekanikal yang diiktiraf oleh Kerajaan daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.</p>	<p>Deskripsi Tugas:</p> <ol style="list-style-type: none">1) Menguruskan projek pembangunan infrastruktur, projek menaik taraf dan projek penswastaan bagi memastikan projek dapat disiapkan mengikut masa, kos dan spesifikasi yang ditetapkan;2) Memantau kemajuan dan mengurus pembangunan projek berkaitan lif dan eskalator di stesen-stesen kereta api; dan3) Menyediakan ulasan teknikal berkaitan bidang kejuruteraan mekanikal.	2,200.00	1
2	<p>Pegawai Khidmat RAC 29 (PKRAC 29)</p> <p>[Penolong Jurutera (Awam)]</p> <p>Syarat Kelayakan: Memiliki Diploma dalam bidang Kejuruteraan Awam yang diiktiraf oleh Kerajaan</p>	<p>Deskripsi Tugas:</p> <p>Membantu menguruskan projek pembangunan infrastruktur, projek menaik taraf dan projek penswastaan bagi memastikan projek dapat disiapkan mengikut masa, kos dan spesifikasi yang ditetapkan.</p>	2,000.00	1

BIL.	JAWATAN & SYARAT KELAYAKAN	DESKRIPSI TUGAS & KEMAHIRAN	GAJI SEBULAN (RM)	KEKOSONGAN
	daripada institusi pengajian tinggi tempatan atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya.			
3	<p>Pegawai Khidmat RAC 19 (PKRAC 19)</p> <p>[Pemandu Kenderaan]</p> <p>Syarat Kelayakan: Sijil Pelajaran Malaysia / Sijil Kemahiran Malaysia atau kelayakan yang diiktiraf setaraf dengannya oleh Kerajaan.</p> <p>Syarat Tambahan: Lesen Memandu Pengalaman Memandu</p>	<p>Deskripsi Tugas:</p> <p>Membantu menguruskan kenderaan jabatan dan pergerakan pegawai RAC ke destinasi yang diperlukan mengikut jadual yang ditetapkan.</p> <p>Kemahiran:</p> <ol style="list-style-type: none"> 1) Lesen memandu yang dikeluarkan oleh Jabatan Pengangkutan Jalan (JPJ) [kecuali lesen memandu dalam tempoh percubaan (P)]; dan 2) Berkebolehan memandu, mengendali dan menyenggara kenderaan termasuk kereta, van dan kenderaan pacuan empat roda. 	1,800.00	1

CARA MEMOHON

Calon yang berminat hendaklah menghantar permohonan melalui pautan <https://apps.rac.gov.my/ejawatan/>

LOKASI PEJABAT

Perbadanan Aset Keretapi, Tingkat 16, IOI City Tower 2, Lebuhr IRC, IOI Resort City, 62502 Putrajaya, Sepang, Selangor

TARIKH TUTUP IKLAN

Permohonan perlu dikemukakan selewat-lewatnya pada **27 Julai 2023** pukul **12.00** tengah hari. Permohonan yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.

PERTANYAAN

Sebarang pertanyaan, sila hubungi talian 03-8939 0200 atau e-mel ke jobs@rac.gov.my